## **Tuesday, July 1, 2025**

### **Canada Day Closed**

Date and Time: Tuesday, July 1 8:00 am - 4:00 pm

Address: 27 Webster Street

The Township Office will be closed on Tuesday,

July 1<sup>st</sup>,2025 for

Canada Day



Le bureau municipal
sera fermé
mardi, le 1 juillet, 2025 pour la
fête du Canada

## Canada Day Parade

Date and Time: Tuesday, July 1 11:00 am - 12:00 pm

### CANADA DAY PARADE

As you are aware it is rapidly approaching the time of year for our Annual Canada Day Parade. The 2025 Canada Day parade will be held Tuesday July 1st, 2025 at 11:00 a.m. The parade will start at the old Public School grounds in Virginiatown and make its way through Virginiatown, Kearns and North-Virginiatown.

Please meet at the Cenotaph, Webster/Reddick Street at 10:30 a.m. for line up.

Prizes will be awarded for best floats at the Virginiatown Community Centre.

1st Prize - \$75.00 2nd Prize - \$50.00 3rd Prize - \$25.00



### Show your enthusiasm

#### **ENTER A FLOAT**

We have always enjoyed a high level of involvement and support from the community and organizations such as yours. This year we are again hoping for a record turnout. There is no charge as always for entering a float into the parade and it is a great way to advertise your business and enjoy the event with your friends and the community as a whole.

You may register at the Township Office or call the office at 705-634-2145.

Please note: No bicycles and no walking in the parade. All vehicles that enter the parade must be insured.

### FÊTE DU CANADA - PARADE ANNUELLE

Comme vous êtes conscient le temps de l'année pour notre Parade Annuelle de la Fête du Canada approche à grands pas. La parade de la Fête du Canada 2025 sera tenue le mardi, 1<sup>er</sup> juillet, 2025 à 11h00. La parade débutera à la vielle école publique de Virginiatown et fera son chemin à Virginiatown, Kearns et Nord-Virginiatown.

Veuillez nous joindre au Cénotaphe, rue Webster/Reddick at 10h30 pour le déroulement de la parade.

Les prix pour les plus beaux chars allégoriques seront attribués au Centre Communautaire de Virginiatown.

1<sup>er</sup> Prix - \$75.00 2<sup>ième</sup> Prix - \$50.00 3<sup>ième</sup> Prix - \$25.00



#### Démontrez votre enthousiasme

### **CHAR ALLÉGORIQUES**

Nous avons toujours aimé un haut niveau de participation et de support de la communauté et des organisations comme la vôtre. Cette année nous espérons de nouveau avoir un taux de participation-élevé. Il n'y a aucun coût comme toujours pour l'inscription d'un char allégorique. L'inscription vous donne l'occasion de faire de la publicité pour votre entreprise et aussi bien profiter de l'événement avec vos amis et la communauté dans l'ensemble.

Vous pouvez vous inscrire au Bureau Municipal de Virginiatown, ou appeler le 705-634-2145.

S.V.P. Notez : Pas de marcheurs ou de vélos dans le défilé, car nous allons sur l'autoroute. Tous les véhicules entrés doivent être assurés.

## **Canada Day Celebration**

Date and Time: Tuesday, July 1 12:00 pm - 6:00 pm



# Canada Day Celebration

Tuesday July  $1^{\rm st},\,2025$  at the Community Centre

Firemen's Parade at 11:00 a.m. We invite all the kids to join in on our annual bike decorating contest. We have 3 inflatables for the children to enjoy.

We are also having games throughout the event ex: donut eating contest, money pit, face painting etc...

> We are serving hot dogs and cupcakes Vendors tables on site Fireworks at Dusk (Baseball Field) (Weather Permitting)











### Célébration de la fête du Canada

Mardi, le 1<sup>ier</sup> juillet, 2025 au centre communautaire

Défilé des pompiers à 11 h.

Nous invitons tous les enfants à participer à notre concours annuel de décoration de vélo.

Nous avons 3 gonflables pour les enfants à profiter.

Nous organisons également des jeux tout au long de l'événement, ex. : concours de beignes, mine d'argent, maquillage de face, etc.

Nous servons des hot-dogs et des cupcakes

Tables des fournisseurs sur place Feux d'artifice au crépuscule (terrain de baseball) (si la météo le permet)



Canada Canada

## Monday, July 7, 2025

## **Policing Committee**

Date and Time: Monday, July 7 6:00 pm - 7:00 pm



# A G E N D A COMMUNITY POLICING COMMITTEE MONDAY JULY 7<sup>TH</sup>, 2025, AT 6:00 PM

IN PERSON MEETING OR ELECTRONIC ATTENDANCE (PHONE)

PARTICIPATION EN PERSONNE OU ÉLECTRONIQUE (PAR TÉLÉPHONE)

Members of the public are welcome to attend by phone or in person in the meeting room at the Community Centre

Les membres du public sont invités à participer par téléphone ou en personne dans la salle de réunion au Centre Communautaire

> Or Dial: (CA) +1 613-916-5194 PIN: 695 667 302#

PLEASE NOTE DUE TO THE INTERNET SPEED WE ARE UNABLE TO ALLOW VIDEO LINK TO THE PUBLIC AS THIS WILL CREATE TECHNICAL DIFFICULTIES.

A TELEPHONE LINK IS AVAILABLE FOR THE PUBLIC TO JOIN THE MEETING.

WE ARE UNABLE TO GUARANTEE THAT THE TELEPHONE LINK WILL WORK BUT IF WE EXPERIENCE TECNICIAL DIFFICULTIES WE WILL DO OUR BEST TO RECTIFY THEM AS FAST AS POSSIBLE.

SOME TECHNICIAL DIFFICULTIES MAY BE OUT OF OUR CONTROL AND MAY NOT BE RECTIFIED IN TIME FOR OUR MEETINGS.

WE THANK YOU FOR YOUR UNDERSTANDING.

VEUILLEZ NOTER QU'EN RAISON DE LA VITESSE D'INTERNET, NOUS NE SOMMES PAS EN MESURE D'AUTORISER LA LIAISON VIDÉO AU PUBLIC, CAR CELA CRÉERA DES DIFFICULTÉS TECHNIQUES.

UN LIEN TÉLÉPHONIQUE EST MIS À LA DISPOSITION DU PUBLIC POUR PARTICIPER À LA RÉUNION.

NOUS SOMMES INCAPABLES DE GARANTIR QUE LES LIAISONS TÉLÉPHONIQUES FONCTIONNERONT, MAIS SI NOUS RENCONTRONS DES DIFFICULTÉS TECHIQUES, NOUS FERONS DE NOTRE MIEUX POUR LES CORRIGER LE PLUS RAPIDEMENT POSSIBLE.

> CERTAINES DIFFICULTÉS TECHNIQUES SONT HORS DE NOTRE CONTRÔLE ET PEUT NE PAS ÊTRE RECTIFIÉE À TEMPS POUR NOS RÉUNIONS.

> > NOUS VOUS REMERCIONS DE VOTRE COMPRÉHENSION

- 9. Members Update Reports / Rapports de mise à jour des membres
- 10. Question Period / Période de questions :
  - Only questions pertaining to this agenda.
- 11. Closed Meeting/ Réunion à huis clos:
- 12. Adjournment / Clôture de l'assemblée



#### COMMUNITY POLICING COMMITTEE MONDAY JULY 7TH, 2025, AT 6:00 PM

- Call to order by the Committee Chair / Ouverture de la réunion par le/la Président(e) du comité:
- Roll Call / Appel nominal:

Attendance:	Present	Absent
Chair Councillor Annie Keft		
Co-Chair Councillor Louanne Caza Bastiaan Koomans		
Merdy Amrstrong		
Mayor Bonita Culhane Ex-Officio		

- $\label{eq:Adoption of the Agenda and Addendum / Adoption de l'ordre du jour et de l'addenda.$ 3.
- Disclosure of Pecuniary Interest / Déclaration d'intèrêts pécuniaires: None
- Adoption of the Previous Minutes and Matters Arising from the Minutes / Adoption des procès-verbaux prédédents et Affaires découlant des procès-verbaux:
  - April 17th, 2025
- Delegations, Petitions, Presentattions / Délégations, Députations, Présentations :
  - -Emergency Preparedness
- 7. Correspondence, Information / Correspondance, Information: None
- New Business / Nouvelles affaires :
  - a) Safety Saturday b) Kids Safety

  - c) Bear Wise
  - d) Unsung Hero Award

Page 2 of 3

## Saturday, July 19, 2025

## **Community Yard Sale**

Date and Time: Saturday, July 19 8:00 am - 1:00 pm

# McGarry



## Saturday July 19<sup>th</sup>, 2025 From 8am to 1 pm

Please call the municipal office at 705-634-2145 to register and get your yard sale put on the community map.



# **McGarry**



## Le samedi 19 juillet, 2025 De 8h00 à 13h00

Veuillez appeler le bureau municipal au 705-634-2145 pour vous inscrire et mettre votre vente sur la carte.



https://calendar.mcgarry.ca